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PETRA GELLEHO nestraší rozbeh do sezóny, ĽUBOMÍRA HAGARU zaskočili na ME zlé reproduktory

Finálové brány sa im neotvorili

Peter Gelle obsadil v K1 na
1000 metrov na českej vode v B-
finále 7. miesto, čiže 16. v celko-
vom poradí. „„DDúúffaall  ssoomm  vv ppoo--
ssttuupp  ddoo  AA--ffiinnáállee,,  aallee  zz vvýýsslleeddkkuu
nneerroobbíímm  žžiiaaddnnuu  ttrraaggééddiiuu..  VVžžddyy
mmáávvaamm  nnaa  zzaaččiiaattkkuu  sseezzóónnyy  ťťaažžššíí
rroozzbbeehh,,  mmoojjaa  ffoorrmmaa  vv ttaakkoommttoo
oobbddoobbíí  nneebbýývvaa  iiddeeáállnnaa,,““  pove-
dal nám rodák z Nových Zám-
kov, ktorý však vyrastal v Štúro-
ve. V Račiciach považuje za ne-
vydarenú najmä semifinálovú
jazdu. 

V disciplíne, tradične nabitej
výbornými pretekármi, nemal
reálnu šancu na priamy postup
do bojov o medaily. V rozjazde
si jedinú miestenku zobral ne-
skorší strieborný medailista a
víťaz päťstovky, známy Dán Re-
né Poulsen. Gelle skončil piaty
nielen v nej, ale potom aj v se-
mifinále, odkiaľ už postupovali
tri lode. „„PPooddcceenniill  ssoomm  úúvvooddnnéé
tteemmppoo  aa nneesskkôôrr  ssoomm  uužž  nneevveeddeell
oohhrroozziiťť  nnaajjlleeppššíícchh,,““ vykreslil
stručne zverenec Radovana Ši-
močka priebeh pretekov, z kto-
rých sa neprebojoval do medai-
lovej jazdy.  

Do Londýna, čo si ešte živo
pamätáme, sa dostal v K2 s Eri-
kom Vlčekom ako majster sveta
2011 na kilometri a tiež aj v K4,
kde boli jeho ďalší partneri
Martin Jankovec a Juraj Tarr.
Spoločné lode však už odvtedy
opustil; v úsilí o športovú slávu

sa spolieha už iba na vlastné zá-
bery. 

„„SSiieeddmmee  mmiieessttoo  nnaa  MMSS  
vv DDuuiissbbuurrgguu  22001133  aa ššiieessttee  vvllaannii
nnaa  ssvveettoovvoomm  ššaammppiioonnááttee
vv MMoosskkvvee  bbyy  zzaabbeezzppeeččiillii  úúččaassťť
nnaa  OOHH,,  aakk  bbyy  ššlloo  oo ttaakkúú  kkvvaalliiffii--
kkáácciiuu,,““ zdôraznil povzbudivé
fakty z uplynulých dvoch se-
zón, ktoré ho oprávňujú sústre-
diť sa najmä na individuálny ki-
lometer. „„VViiaacckkrráátt  ssoomm  sskkúúššaall
aajj  ,,kkááddvvoojjkkuu’’  ss MMaarrttiinnoomm  JJaann--
kkoovvccoomm,,  aallee  žžiiaaddnnee  vvýýzznnaammnnéé
vvýýsslleeddkkyy  ssmmee  nneeddoossiiaahhllii..““

O dva týždne ho čaká Sveto-
vý pohár v Duisburgu. „„BBuuddee  ttoo
vv ččaassee,,  kkeeďď  vvôôbbeecc  nneeppooľľaavvíímm
vv ttrréénniinngguu..  PPooččaass  ťťaažžkkééhhoo  vvíí--

kkeenndduu  ssaa  pprreeddssttaavvíímm  nnaa  ttiissíícckkee,,
ppääťťssttoovvkkee  aa nnaa  zzáávveerr  aajj  nnaa  ppääťť--
kkiilloommeettrroovveejj  ttrraattii,,““  načrtol 30-
ročný kajakár (nar. 29. 8. 1984)
najbližší program. 

V júni bude súťažiť iba v K1
na 1000 metrov na Európskych
hrách v Baku a verí, že úspeš-
ne, v tejto disciplíne najmä však
v auguste na MS v Miláne. Od-
tiaľ by sa rád vrátil domov ako
postupujúci na OH v Riu de Ja-
neiro. 

● ● ●

Ľubomír Hagara v Račiciach
dopádloval v C1 na 200 metrov
štvrtý v B-finále, čo preňho zna-
menalo celkové 13. miesto na
ME. „„PPrreežžiill  ssoomm  ttaamm  vveeľľkkéé  sskkllaa--

mmaanniiee,,  aallee  nniiee  pprriiaammoo  zz vvýýkkoo--
nnoovv..  PPoossttiihhllaa  mmaa  nneepprrííjjeemmnnoossťť
tteessnnee  pprreedd  sseemmiiffiinnáálloovvoouu  jjaazz--
ddoouu..  PPrree  tteecchhnniicckkúú  cchhyybbuu  oorrggaa--
nniizzááttoorroovv,,  nnaa  ččoo  ssaa  ssťťaažžoovvaallii  ppoo--
ttoomm  aajj  iinníí  vvooddááccii,,  ssoomm  vvôôbbeecc  nnee--
ppooččuull  zz rreepprroodduukkttoorroovv  ššttaarrttoovvýý
ppoovveell..  VVyyddaall  ssoomm  ssaa  nnaa  ttrraaťť  iibbaa
ppooddvveeddoommee  ppooddľľaa  ppoohhyybbuu
FFrraannccúúzzaa  SSiimmaarrttaa  vvoo  vveeddľľaajjššeejj
ddrrááhhee..  NNaa  ttaakkeejj  kkrrááttkkeejj  ttrraattii
ssoomm  uužž  ssttrraattuu  nneemmoohhooll  ddoo--
hhnnaaťť,,““ objasnil nám zverenec
Slavomíra Kňazovického dôvo-
dy až šiesteho miesta v semifi-
nále.

Nepríjemnosť naňho tak do-
ľahla, že v B-finále nič neodči-
nil. „„MMaall  ssoomm  ppssyycchhiikkuu  ttaakkmmeerr

nnaa  ddnnee,,  zzáávveerreeččnnáá  jjaazzddaa  mmii  nnee--
ssaaddllaa,,““ pridal o rozlúčke s tými-
to ME a rozpačitom vstupe do
sezóny.

Rodák z Bojníc (nar. 14. 1.
1985) a odchovanec nováckej
kanoistiky patril medzi najprí-
jemnejšie slovenské prekvape-
nia na londýnskej olympiáde.
V kanoistickom šprinte finišo-
val šiesty. Nie náhodou, schop-
nosti potvrdil aj inokedy, vlani
bol na ME v Brandenburgu vo
dvoch finále; 9. skončil na 200
m a 8. na 500 m. A to rok pred-
tým, po OH v Londýne, vyne-
chal časť sezóny pre operáciu
ramena pravej ruky.

V tejto sezóne má, podľa
vlastných slov, pred sebou ťaž-
ké mesiace, pričom sa už sú-
stredí len na dvojstovku. „„ČČaa--
kkaajjúú  mmaa  nnáárrooččnnéé  ttrréénniinnggoovvéé
ttýýžžddnnee,,  kkttoorrýýcchh  ssppeessttrreenníímm  bbuu--
ddee  ššttaarrtt  vvoo  SSvveettoovvoomm  ppoohháárrii
vv DDuuiissbbuurrgguu  aa nnaa  EEuurróóppsskkyycchh
hhrráácchh  vv BBaakkuu,,  aallee  bbeezz  vvyyllaaďďoo--
vvaanniiaa  ffoorrmmyy..  TTúú  cchhcceemm  mmaaťť  mmaa--
xxiimmáállnnuu  aažž  nnaa  MMSS,,  aabbyy  ssoomm  ssaa
ddoossttaall  nnaa  oollyymmppiiáádduu  pprriiaammoo
zz nniicchh,,““ vyslovil Ľubomír Ha-
gara hlavnú tohtoročnú športo-
vú túžbu. 

Ak by mu táto možnosť ne-
vyšla, urobí určite aj druhý po-
kus. Aj do Londýna sa totiž do-
stal až z dodatočnej európskej
kvalifikácie v olympijskom ro-
ku z Poznane. Príležitosť na ta-
kýto reparát pred Riom budú
mať vodáci z Európy o rok na
hladkej vode v Duisburgu.

TTOOMMÁÁŠŠ  GGRROOSSMMAANNNN

Obaja v Londýne debutovali pod piatimi kruhmi. Obaja si chcú zopakovať olympijskú účasť v Riu de Janeiro 2016. Obaja však
nepostúpili pred týždňom na majstrovstvách Európy v českých Račiciach do bojov o medaily. Vodáci Dukly Trenčín, kajakár
Peter Gelle a kanoista Ľubomír Hagara.

Peter Gelle na ME v Račiciach.
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Ľubomír Hagara zaberá na českej vode.
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